
金属青铜腐蚀上色滴胶+背面安全别针胸章证章

产品名称 金属青铜腐蚀上色滴胶+背面安全别针胸章证章

公司名称 东莞市清溪伟益五金饰品厂

价格 2.00/个

规格参数 类别:胸章/臂章/徽章
材质:青铜
造型:船模/车模/飞机模型

公司地址 中国 广东 东莞市 清溪镇土桥管理区香山工业区

联系电话 086-076987693269-188 18664122537

产品详情

类别 胸章/臂章/徽章 材质 青铜
造型 船模/车模/飞机模型 制作工艺 雕刻
纹饰图案 人物神像 适用场所 办公、家居、宾馆/饭店、

娱乐场所、政府机关、宗
教庙宇、园林、广场、学
校、展览馆、商场、其他

制作方法 纯手工 加印LOGO 可以
品牌 伟益 产品编号 84210
规格（长*宽*高） 30*30*0.8Mm 产地 广东
使用场合 广告促销、会议庆典、办

公福利、商务公关、答谢
客户、开业典礼、节日庆
祝、婚庆、乔迁、毕业升
学、宗教用品、文房用品
、家居摆挂件、装饰品、
纪念收藏品、玩赏品、招
财用品、辟邪用品、日用
品

送礼对象 送父母/长辈、送孩子/宝
宝、送女友/老婆、送男友
/老公、送朋友、送同事、
送客户、送领导、送恩师
、送老外、送哥哥/弟弟、
送姐姐/妹妹、其他

是否提供加工定制 是

铜板腐蚀上色滴胶胸章，背面安全别针，电镀金。以下为背面图片。铜板四色印刷+电镀金，然后滴胶
。产品非常精致漂亮。印刷的产品可以印刷不同的渐变颜色图案，客人可以根据自己的设计做千变万化
的颜色。风景图画。生产效果高，产品不但精致漂亮而且价格便宜。是促销礼品理想的选择。大运会胸
章，珐琅工艺，铜材质，电镀镍色。珐琅工艺和烤漆的不同点就是珐琅工艺线条是平的，和油漆样平，
有线条存在。而烤漆+滴胶的线条凸起。油漆凹下，珐琅工艺做工要精致一点，同等尺寸要求下，一般
比烤漆的要贵一点。大运会的背面用布纹不但好看而且降低产品的报废率。用高级卡帽，产品显的高档
。



公司图片

 

我们是专业生产金属工艺品公司，并已通过iso9001：2000国际质量管理体系认证，同时也是迪斯尼公司
指定合格生产厂家。

我们专业生产徽章、证章、奖章、奖牌、勋章、纪念章、标牌、狗牌、工号牌、迪斯尼徽章、马口铁徽
章、吊饰、手链、项链、手机饰品、开瓶器、钥匙扣、钥匙圈、袖扣、长针、胸针、皮带扣、钱夹、领
夹、拆信刀、书签、高尔夫球叉、球冒、铭板、桃心盒等等。公司一贯坚持客户第一、品质至上的原则
，自成立伊始便建立了严格的品质管理体系，从原材料引进到成品出厂都有谨密而系统的品质保证体系
。长期以来，公司根据市场需求，不断创新，积极开发新产品，追求高品质，建立统一、完善的服务体
系，并且和多个国家制造业进行成功的合作。公司秉承：客户的满足是现代商业机构活动的恒久目标，
以“诚、信、精、勤”为宗旨面向社会。

我们非常乐意成为您最好的伙伴，为您提供更优质的产品，更完善的服务。欢迎广大商友来我司参观

英文公司介绍

company introduction

wei yi (dong guan)metal & ornaments factory was established in 1998 with is wei da (hk) industries co. ltd.
investments subordinate enterprises. located in the qingxi town, dongguan, with the standard plant and team of
professional advanced equipment, experience of manufacturing the name plates and badges.

many years of hardworking makes us develop into a modernized and professional enterprise, thus enabling us to meet
the needs of a variety of customers on a large scale.

acting on the principle of “putting customers the first place and giving quality the top priority”, we have established
the strict quality control system from the raw materials to the finished products .for a long time, the company
according to market demand, continual innovation, and actively develop new products and pursue high-quality, the
establishment of a unified perfect service system. we insist that satisfying the customers’ needs is the eternal goal of
the modernized commercial organization and serve the society in the spirit of “being honest ,faithful, professional
and diligent”.

due to our outstanding quality, rich production experience and super technology, we have become one of the
international brand manufacturers, successfully enabling us to cooperate with the manufacturing industries from many
countries. today we will meet the challenges by giving top priority to the talented, centering on the quality and
focusing on the customers. and we trust our excellent quality, the most reasonable price and the perfect service will be
your best choice!

though we are not long established and have not become a full-fledged enterprise, we are quite sure that we can
become the best. the good working condition, high technology and advanced internal management will make us get
ahead in the same industry. we feel it an honor to be your best partner , provide you with the better products and
service.
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